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Framlegg om å akseptere tilbod om utarbeiding av reiselivsplan 
 
 
Vedlegg: 
Tilbud reiselivsplan for Fedje kommune 
 

Saksutgreiing: 
Bakgrunn 

Det har skjedd svært mykje innan reiseliv på Fedje det siste året. Fleire har slutta i jobben, 
eller teke permisjon, for å starte med noko dei lenge har ynskt, vi har fått ei rekkje nye 
etablissement, og det blir sagt at det aldri har vore så mykje folk på Fedje som det var 
sommaren 2017. 

Dei ulike samlingane innan entreprenørskap har dessutan vist at det er mange som ynskjer å 
satse på å utvikle turistilbodet på Fedje. Ut over dette er det sterke signal, mellom anna 
innan sjøtransport og arkitektur, om at også eksterne ser Fedje som ein interssant stad å 
satse. 

Kommuneadministrasjonen både har vore, og vil framleis vere, aktiv som tilretteleggjar både 
for utvikling av idear, og for hjelp til dei som ynskjer å satse. Samtidig er det no slik at Fedje 
går inn i ein fase der ein treng både profesjonalisering og konsolidering, i tillegg til eit visst 
tempo i, og retning på, utviklinga av fleire tilbod innan reiseliv.  

 

Vurdering 
Det er viktig for heile Fedje at vi endar opp med ein reiselivsplan som har ei så brei og djup 
forankring som er nødvendig for å nå måla våre. Til dømes bør det gjerast ein jobb med å 
avklare roller og forventningar, ikkje minst kva gjeld dei allereie etablerte aktørane innan 
reiseliv.  

Eg trur det blir vanskeleg for Fedje kommune å gjere denne jobben sjølv. I og med at 
kommuneadministrasjonen dessutan er ein aktør i utviklingsarbeidet, både som tilretteleggjar 
og som pådrivar, er det endå viktigare at det i utarbeidinga av reiselivsplan kjem inn ein 
profesjonell aktør, samt at denne kjem utanfrå.  

Det er dessutan slik at Fedje kommune er i ein situasjon der vi ikkje har tid (råd) til å prøve 
og feile.  Slik sett blir det vanskeleg å kommentere prisen på arbeidet Trond Amland tilbyr å 
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gjere, ut over at prisinga framstår som marknadsmessig. 

Kva gjeld Amland Reiselivsutvikling, så står det fylgjande å lese om Trond Amland, på 
selskapet sine heimesider:  
 
«30 års erfaring innen reiseliv i Norge med solide resultater og en bred kompetanse 
innen forretningsutvikling for reiselivsnæringen. 
 
[…] 
 
Med 30 års erfaring innen reiselivet på Vestlandet kan Amland Reiselivsutvikling tilby solid 
innsikt i reiselivsnæringen og reiselivsrådgivning i internasjonal klasse.  
 
De siste 15 årene har Trond Amland ledet Fløibanen til stadig nye publikumsrekorder. Driften 
har blitt mer effektiv og markedstilpasset, og selskapet har stadfestet sin posisjon som en av 
Norges viktigste og mest besøkte attraksjoner. 
 
Med en MBA i Merkevareledelse fra NHH har han videreutviklet Fløibanen, ikke bare som en 
kjent og kjær attraksjon, men også som en av de sterkeste merkevarene i landet. Under 
hans ledelse er det blitt gjennomført en omfattende merkevareprosess for å posisjonere 
selskapet og merkevaren Fløibanen i nasjonal og internasjonal sammenheng. 
 

[…] 
 
I tillegg til en lang og solid merittliste for Fløibanen var Amland før dette Kongressjef i 
VisitBergen og stedfortreder for reiselivsdirektøren i Bergen i en rekke år. 
 
30 års erfaring innen reiselivet på Vestlandet gir deg den faglige tyngden du trenger for å 
utvikle ditt produkt, reisemål, opplevelse eller attraksjon i riktig retning.» 
 
Det er elles viktig å merke seg at Fedje kommune har hatt ulike samarbeid med Trond 
Amland det siste året. Ut frå Fedje kommune si erfaring med Trond Amland, herunder 
deltaking i nettverk innan reiselivsutvikling, meiner eg at det vil vere klokt å la Amdland 
Reiselivsutvikling ta seg av utarbeiding av framlegg til reiselivsplan. Det er eit ikkje 
uvesentleg moment at vi på denne måten etter alt å dømme endar opp med eit fullverdig 
verktøy innan kort tid – truleg 2-3 månader.  

Konklusjon 
Fedje kommune bør takke ja til tilbodet frå Amland Reiselivsutvikling.  

 

 
 

Forslag til vedtak: 
Fedje kommunestyre vedtek å takke ja til tilbodet frå Amland Reiselivsutvikling om å 
utarbeide framlegg til reiselivsplan for Fedje, mot eit vederlag på kr. 145.000 + mva, og 
dekning av bestemte utgifter. Kostnaden blir dekka inn av reduserte lønnskostnader under 
funksjon 3030. 
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Formannskapet - 127/17 
 

F - behandling: 
 
 
 

F - vedtak: 
Fedje kommunestyre vedtek å takke ja til tilbodet frå Amland Reiselivsutvikling om å 
utarbeide framlegg til reiselivsplan for Fedje, mot eit vederlag på kr. 145.000 + mva, og 
dekning av bestemte utgifter. Kostnaden blir dekka inn av reduserte lønnskostnader under 
funksjon 3030.  Samrøystes vedteke.  

 
 

Kommunestyret - 055/17 
 

K - behandling: 
 
 
 

K - vedtak: 
Fedje kommunestyre vedtek å takke ja til tilbodet frå Amland Reiselivsutvikling om å 
utarbeide framlegg til reiselivsplan for Fedje, mot eit vederlag på kr. 145.000 + mva, og 
dekning av bestemte utgifter. Kostnaden blir dekka inn av reduserte lønnskostnader under 
funksjon 3030. Samrøystes vedteke.  

 
 
 


